
PROTOKÓŁ Nr XXV/08 

z XXV sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 17 listopada 2008r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

 

Stan Radnych – 21 

Obecnych - 19 radnych. 

Nieobecni radni: Jacek Brynkiewicz i Janusz Rautszk o. 

 

Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta Szczecinek w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym. 

 
Godzina rozpocz ęcia: 9:00. 
 
1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa ul. Mierosławskiego 

w Szczecinku”. 

3. Uchwała w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego „Termomodernizacja obiektów uŜyteczności 

publicznej powiatu szczecineckiego”. 

4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Miasta Szczecinek na lata 2007 – 2010 

wraz z prognozą na lata 2011 - 2013 stanowiącego załącznik do uchwały Rady Miasta Szczecinek 

Nr VI/38/07 z dnia 26 lutego 2007r.  

5. Zamknięcie sesji. 

 
Ad. 1.  

Wiesław Suchowiejko  Przewodnicz ący Rady Miasta  - stwierdził wymagane kworum i otworzył sesję. 

 
Ad.2.   

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− odczytał uzasadnienie projektu uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− wyjaśnił, Ŝe pierwotnie przebudowa ul. Mierosławskiego ujęta była w innym duŜym wspólnym projekcie, 

dotyczącym kilku ulic w Szczecinku, 

− zaistniała jednak moŜliwość pozyskania środków zewnętrznych na przebudowę tej ulicy z innego programu, 

− ulica kończy się i zaczyna skrzyŜowaniami z drogami powiatowymi, w związku z tym zachodzi konieczność 

zawarcia porozumienia z powiatem, 

− jest juŜ gotowy projekt, praktycznie Miasto i Powiat są juŜ przygotowane do przebudowy tej ulicy, 

− Powiat Szczecinecki oraz Miasto Szczecinek mają juŜ takŜe zabezpieczone w swoich budŜetach środki na 

wkłady własne do planowanej inwestycji, 

− na obu skrzyŜowaniach ulicy Mierosławskiego – z ulicą Kościuszki oraz z ulicami: Polną i Koszalińską, 

powstaną ronda, których budowa spada na powiat, poniewaŜ w wypadku przecinania się dróg róŜnej 

kategorii, za skrzyŜowanie odpowiada zawsze właściciel drogi kategorii wyŜszej, 
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− po przebudowie, w tym rejonie miasta nastąpi poprawa bezpieczeństwa ruchu i jego upłynnienie, a takŜe 

zwiększy się komfort przejazdu. 

 

Marek Ogrodzi ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXV/280/08 

w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjneg o „Przebudowa ul. Mierosławskiego w Szczecinku”. 

 

Ad.3.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− to porozumienie nie jest aŜ tak pilne jak poprzednie,  

− ale aby skutecznie ubiegać się o dofinansowanie musi zostać podpisane do 01.12.2008r., 

− to projekt, którego liderem jest Starostwo Powiatowe, 

− oprócz starostwa, uczestniczą w nim wszystkie gminy powiatu szczecineckiego, a przyjęte porozumienie 

będzie stanowić załącznik do wniosku aplikacyjnego o przyznanie na realizację tego zadania 

dofinansowania ze środków Unii Europejskiej, z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko, 

− wszystkie gminy powiatu szczecineckiego aplikują o środki zewnętrzne na inwestycje termomodernizacyjne 

na swoim terenie, 

− w ramach projektu, miasto zgłosi termomodernizację Szkoły Podstawowej nr 1, Szkoły Podstawowej nr 4, 

Przedszkola Publicznego, budynku byłego Szczecineckiego Ośrodka Kultury, Domu Dziennego Pobytu 

„Złota Jesień” oraz ratusza, 

− treść porozumienia była juŜ uchwalana, ale ze względów formalnych z porozumienia musiał wycofać się 

Urząd Marszałkowski. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zgłosił uwagi do stylu treści porozumienia w paragrafie 2 pkt 1 lit. „p”  pytając, czy nie naleŜy tego poprawić, 

− zapytał o zapis w paragrafie 2 pkt 1 lit. „j”, czy nie ma błędu w określeniu daty 30.11.2008r., do której 

wszystkie gminy muszą przygotować wymagane dokumentacje techniczne. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− wyjaśnił, Ŝe Powiat i niektóre gminy juŜ taki tekst porozumienia uchwaliły, i Ŝe z tego względu nie powinno 

się juŜ zmieniać treści tego porozumienia, 

− data, do której gminy mają przygotować wymaganą dokumentację została wskazana prawidłowo. 
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Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− poprosił o opinię mecenasa Czesława Podkowiaka. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− potwierdził stanowisko Burmistrza, Ŝe nie ma potrzeby zmieniania treści przedmiotowego porozumienia. 

 

Roman Matuszak radny: 

− czy kaŜdy uczestnik porozumienia będzie ponosić koszty tylko na własne zasoby? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− potwierdził, Ŝe tak właśnie będzie odbywało się finansowanie inwestycji. 

 

Marek Ogrodzi ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  

 

W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXV/281/08 

w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjneg o „Termomodernizacja obiektów u Ŝyteczno ści 

publicznej powiatu szczecineckiego”. 

 

Ad.4.  

Wiesław Suchowiejko Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały, dotyczącą zadania nr 15 „Rozbudowa ratusza”, precyzując po 

uwagach radnego Romana Matuszaka, iŜ jako datę rozpoczęcia inwestycji naleŜy wpisać 2008r. (zamiast 

2009), 

− i jako datę zakończenia inwestycji 2011r. (zamiast 2010), 

− oraz w Tabeli 2.14 wpisanie w drugiej rubryce roku 2010 (zamiast 2009) i w trzeciej rubryce roku 2011 

(zamiast 2010), 

− WPI jest załącznikiem do wszystkich aplikacji o środki zewnętrzne i z tego względu musi być aktualizowany. 

 

Marek Ogrodzi ński Wiceprzewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądności: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady Miasta przystąpił do głosowania.  
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W głosowaniu jawnym Rada  Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” podjęła: 

Uchwał ę Nr XXV/282/08 

w sprawie zmiany Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  Miasta Szczecinek na lata 2007 – 2010 wraz 

z prognoz ą na lata 2011 - 2013 stanowi ącego zał ącznik do uchwały Rady Miasta Szczecinek Nr VI/38/07  

z dnia 26 lutego 2007r. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− zwrócił się do radnych z prośbą o przygotowanie się do wyraŜenia opinii o projekcie uchwały, który zostanie 

przedstawiony na najbliŜszej sesji Rady Miasta, zaplanowanej na 27.11.2008r., 

− projektowana uchwała dotyczyć będzie gminnego planu opieki nad zabytkami i związanego z tym zamiaru 

zawarcia porozumienia z Wojewodą w sprawie powierzenia Burmistrzowi zadań konserwatora zabytków, 

− gminny plan opieki nad zabytkami to bardzo obszerna publikacja, dlatego wydrukowanie jej przed sesją 

w celu doręczenia wszystkim radnym byłoby bardzo trudne, 

− czy w związku z tym radni wyraŜają zgodę na przekazanie im w/w publikacji drogą elektroniczną?, 

− dwa wydrukowane egzemplarze w/w planu będą dostępne dla radnych w Biurze Rady Miasta, 

− publikacja jest bardzo ciekawa i warto się z nią zapoznać, 

− z kolei przejęcie zadań konserwatora zabytków, jeśli dojdzie do skutku, moŜe znacznie usprawnić 

i przyspieszyć procedury uzgodnieniowe. 

 

Radni przez aklamację wyrazili zgodę na dostarczenie im w/w publikacji drogą elektroniczną, akceptując 

zarazem moŜliwość zapoznania się z tym planem w Biurze Rady Miasta. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz: 

− poinformował radnych o zaplanowanej z Przewodniczącym Rady Miasta na dzień 15.12.2008r. sesji 

budŜetowej, prosząc radnych do uwzględnienia tego faktu w swoich planach. 

 

Ad.5.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 9:30 zamknął XXV sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                   Wiesław Suchowiejko 


